
Utterslevhøj Grundejerforening 
       27. marts 2017 
 
 
Referat af bestyrelsesmøde i Utterslevhøj Grundejerforening d. 21. marts 2017 hos Allan. 
Syvende møde efter den ordinære generalforsamling. 
 
Til stede: Elin Steppat Hausle, Hanne Rasmussen, Allan Danfær, Karsten Engsager og Pernille 
Utzon-Frank. 
 
 
Dagsorden: 

  

1. Bredbåndssagen. 

2. Regnskab og budget. 

3. Generalforsamling. 

4. Bestyrelsens rolle i.f.t. byggesager og etablering af dobbelthuse. 

5. Eventuelt. 

Ad 1) Bredbåndsprojektet er næsten på plads, idet der er stor tilslutning fra foreningens 
medlemmer. Bredbåndsgruppen har ydet en stor indsats, og Hanne er begyndt at opkræve penge fra 
de tilmeldte medlemmer. 
 
Ad 2) Hanne gennemgik de reviderede regnskaber samt budgetterne for 2017. 
 
Ad 3) De sidste aftaler m.h.t. indkaldelsen, teknisk udstyr på mødet, indkøb af vin m.m. samt 
forslag til dirigent kom på plads. 
 
Ad 4) Der er rettet henvendelse om en sag fra Mosesvinget om overbygning på en villa. Bestyrelsen 
udsatte besvarelsen af dette spørgsmål til første møde efter generalforsamlingen. Der er tvivl om 
bestyrelsens kompetence i sådanne sager, og det vil formentlig kræve henvendelse til Københavns 
kommune. 
Sekretariatet for grundejeren.dk har opfordret vores grundejerforening om at henvende os til 
borgmesteren for teknik og miljø med en indsigelse mod opførelse af dobbelthuse og tilsidesættelse 
af tinglyste servitutter. Elin fremsender en protestskrivelse. 
 
Ad 5) Hanne orienterede kort om sagen med klimaveje. Status er, at vi afventer initiativ fra 
Københavns kommune. 
  
Næste bestyrelsesmøde bliver hos Elin, Storkebakken 41, d. 8. maj 2017 kl. 1930. 
 
 
Allan Danfær  
 
 


